
Bestyrelsesmøde mandag d. 3/3-25 kl. 19-21 

Dagsorden: 

1: 

2: 

3: 

4: 

BHE generalforsamling: 

Annegrethe vil stoppe som revisorer – der foreslås Jes. 

Annemette vil gerne fortsætte 

Ordstyrer: Robert Lauritsen 

Klaus: på valg fortsætter 

Dennis på valg, stiller ikke op 

Susanne: på valg – fortsætter 

Annemette Borrisholt vil gerne stå som suppleant 

Stine Jensen spørges om hun i bestyrelsen. Ikke pt men må gerne kontaktes 
næste år. 

Anita Jensen spørges 

Ellers carte blanche til at finde 2 efter GF 

Finn skaƯer kaƯe og Karina tallerkner, smørrebrød, småkager, kommer fra 
Brugsen. Klaus har styr på øl og vand. 

BHE regnskab: 

Klaus får regnskab til underskrift, bestyrelsen har godkendt. 

Ændringer BHE vedtægter: 

§ 2+3 har tilføjelser, godkendes, underskriver efter GF

Status omdeling af medlemsfoldere: 

Går godt, mangler 3 veje 



5: 

6: 

7: 

8: 

9: 

10: 

Brev til kommunen: 

Vi må gerne stille spørgsmål tegn til de breve vi sender ind til kommunen, og der 
skal større tidsramme til.  Finn sender referat fra det næste møde. 

Referat BNMF GF: 

Egenkapital kunne sættes ned iflg bestyrelsen. Afregningen blev til 180 kr. i timen, 
BHE får udbetalt knap 57000,00 kr. Karlo er trådt ud, men nye er trådt ind. Vibeke 
er formand, Mette er næstformand. Klaus sender billeder af deres regnskab. 

Der skal findes frivillige til vores vagter i år 

Flagdag: 

Susanne laver plakat. Jacob sørger for pølser, brød og tilbehør, kul. Puchklubben 

er spurgt om de vil sætte teltet op og får 2 kasser øl for det. Mette er spurgt om 

hun kan finde nogen til ølvognen.  Der er sponsoreret gaver og man får en talon 

når der købes drikkevarer og der udtrækkes gevinster (12 stk). De positive sætter 

flagstænger op. Input til indvielse brevet. 

Landsbyforum: 

Hvorfor kun flerårig-blomster? Spørgsmål fra DE Positive.

De positive: 

Skilt foran bagdør, parkering forbudt. 

Hundelufter skilte sættes op i sjov stil, og lægges efterfølgende på facebook. 

Status på området ved Elværket 

Møde med kommunen omkring brugsret osv på torsdag. 



11: Evt. 

Jan, Tversted kraftvarmeværk træder ud, men forsætter gerne som konsulent i        
energiplanen Elkær, men vil have 875 kr. i timen, det er der ikke enighed om men kan få hvis 
der er brug for hans ekspertise.  

Klaus har snakket med Christian Engen, Hallens repræsentantsskab BHE har 3 – 
Karlo, Ulla, Hans-ole Nilsson. Hans-ole fortsætter muligvis ellers tager Klaus den, Susanne 
træder ind i stedet for Ulla. Susanne tager fat i Christian. 

12: 

BHE har modtaget et brev som vi gennemgik. 

Lejekontrakt karina sender mail 

Håndværker museum er kontaktet omkring annoncering på Visit 

Vendsyssel.

Trivselaften d. 10/4-25   klaus tilmelder Karina og susanne , Toppen af 

Danmark ønsker at deltage.

Dialogforum 27/3-25 (spejder huset har GF der) , ny dato findes

Fastelavn havde 50   deltagende børn og 120 t til fastelavnsboller spisning 

Næste møde 

d. 20/3-25   efter GF

5/5-25 kl. 19:00 




